

O douce Providence / O gentle Providence

Wednesday, July 13, 2016

Le mercredi 13 juillet 2016

2:00 p.m.

14 h

Auditorium, National Gallery of Canada / Musée des beaux-arts du Canada

Marie Bérard - violin
Jasper Wood – violin
Alyssa Delbaere-Sawchuk – viola / alto
Julian Armour – cello / violoncelle
Valerie Dueck – piano

A composition by Alyssa Ryvers with Duplessis Orphan, Hervé Bertrand
Une composition d'Alyssa Ryvers avec Hervé Bertrand, Orphelin de Duplessis

*Commissioned by Music and Beyond and The Chamber Players of Canada,
in recognition of the Duplessis Orphans' 60+ year quest for justice*

*Une commande de Musique et Autres Mondes et des Chambristes du Canada, soulignant la quête de justice
de plus de soixante ans qui a animé les orphelins de Duplessis*

After the performance, there will be a Question and Answer session with M. Bertrand and Lucien Landry (president of the Comité des Orphelins de Duplessis Victimes d'Abus (CODVA)), as well as a number of other Duplessis Orphans survivors who will be present.

Après le concert, il y aura une période de questions, à laquelle participeront M. Bertrand, M. Lucien Landry, président du Comité des orphelins de Duplessis victimes d'abus (CODVA) ainsi que d'autres orphelins de Duplessis survivants.

O gentle Providence,

Whose divine hands

Bestow upon us in abundance

All good things!

Who could fail to recognize

The author of these gifts,

And not take shelter

Within His strong arms?